
无线双模三键侧滚轮鼠标说明书
Wireless dual-mode three-button side roller mouse manual
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一、操作说明   Operating Instrutions
1. 2.4G接收器连接模式
   鼠标出厂默认连接方式为2.4G模式，拔出鼠标底部储存的USB接收器，插入计算机的USB接口，等候系统安
   装驱动，观察右下角提示操作，安装完成后重启电脑，按鼠标任意键即可使用。

蓝牙2连接

按左中右任意键唤醒鼠标，短按鼠标底部reset键二次，鼠标底部出口黄色提示灯慢速闪烁，此时切换为蓝
牙2模式，长按3秒reset键，此时黄色提示灯快速闪烁，进入蓝牙配对模式。链接方法同蓝牙1。

备注：手机和平板ipad连接  
1. ios系统需要更新到13版本后，在设置中打开蓝牙功能。
2. 系统设置→辅助功能→触控→辅助触控→打开。
3. 设备→蓝牙设备→搜索蓝牙LZYH-MOUSE5.2或者LZYH-MOUSE3.0→单击设备名称，输入PIN码0000完
     成配对，即可使用。

1. 2.4G Receiver Connection Mode 
      The factory default link mode of the mouse is 2.4G mode. Remove the USB receiver at the botton of the
      mouse's USB storge compartment, insert the USB interface of the computer, wait for the system to intall the 
      driver, observe the prompt at lower right corner for instructions. After the installtion is completed, restart 
      computer. Click any key with the mouse to use it.
2.      Bluetooth 1 Connection
      Press any of the left, middle or right mouse buttons to wake up the mouse. Short press the "reset" button at 
      the bottom of the mouse once, and the blue indicator light at the bottom of the mouse flashes slowly. At this
      time, switch to Bluetooth 1 mode. Long press the "reset" button for 3 seconds. At this time, the blue indicator
      light flashes quickly and enters Bluetooth pairing  mode. In the Windows system, right-click the Bluetooth 
     icon in the lower right corner of the screen toolbar, and select add Bluetooth device, search for Bluetooth 
     mouse and keyboard audio, find the LZYH-MOUSE3.0 connection in Windows 7 and earlier versions of the 
    system, and find the LZYH- MOUSE5.2 connection in Windows 8 and later systems.
 3.      Bluetooth 2 Connection
    Press any of the left, middle or right mouse buttons to wake up the mouse. Short press the "reset" botton at the
   bottom of the mouse twice, and the yellow indicator light at the  bottom of  the mouse flashes slowly. At this 
   time, switch to Bluetooth 2 mode. Long press the "reset" button for 3 seconds.At this time, the yellow indicator 
   light flashes quickly and enters Bluetooth pairing  mode. The linking method is the same as Bluetooth 1.
   Explanation: Bluetooth 1 and Bluetooth 2 are not different. It is merely for the convenience of using on 
   multiple computers or the iPad.
   Note: Mobile phone and tablet iPad connection 
  1: After the iOS system needs to be updated to version 13, turn on the Bluetooth function in the settings. 
  2: System settings→Assistant functions→Touch→Assistant touch→Open. 
  3: Device→Bluetooth device →Search for Bluetooth LZYH-MOUSE5.2 or LZYH-MOUSE3.0 → Click the 
    device name and enter the PIN code "0000" to complete the pairing. It can be used now.

说明：蓝牙1和蓝牙2模式没有区别，只是方便在多台计算机或者平板ipad上使用。

  2. 蓝牙1连接
按左中右任意键唤醒鼠标，短按鼠标底部reset键一次，鼠标底部出口蓝色提示灯慢速闪烁，此时切换为蓝
牙1模式。长按3秒reset键，此时蓝色提示灯快速闪烁，进入蓝牙配对模式。在Windows系统中，右键点击
屏幕右下角工具栏中的蓝牙图标，选择添加蓝牙设备，搜索蓝牙鼠标键盘音频，在Windows 7及以前的系
统中找到LZYH-MOUSE 3.0连接。在Windows 8及以后的系统中找到LZYH-MOUSE 5.2连接。

 3.

电源(Power)：开(ON)
                              关(OFF)


